



PEUGEOT NEW E-2008 A MODERN AND BOLD VISION

EXTERIOR STYLE: LED TECHNOLOGY





Full LED Headlights

Light Emitting Diode (LED) technology headlights feature from GT, allowing you to enjoy the following benefits:

- LED technology consumes considerably less energy to produce light, 50% less than halogen and 35% less than xenon technologies
- LED technology offers a whiter light for improved visibility at night, the light is
 also more similar to daylight, leading to reduced driver eye fatigue, improving safety
- LED technology requires no warm up time with instantaneous lighting response when compared to conventional halogen technologies
- LED technology will last for the life of the car, compared to halogen technology with much shorter life expectancy
- LED technology offers a very striking visual signature that perfectly complements the sharp exterior design

全 LED 頭燈

使用發光二極體 (LED) 技術,讓你享有以下優勢:

- LED 煙產生光所消耗的能源明顯更少,比鎢絲燈少 50%,並比霓虹燈少 35%
- LED 燈提供更白的光線,提高夜間能見度,光線也更接近日光,能減少駕駛者眼睛疲勞,提高安全性
- 與傳統鎢絲燈相比·LED 燈無需預熱時間,能即時照明
- LED 煙使用壽命長,甚至可以在車輛使用壽命內都無需更換。相對之下,鎢絲燈的預期壽命則短得多
- LED 燈視覺上引人注目,完美配合鋭利的外觀設計。此外,LED 燈技術也用於剎車和指示功能。



PEUGEOT NEW E-2008 A MODERN AND BOLD VISION

EXTERIOR STYLE: BADGING



The sculpted bonnet is headed by the '2008' inscription, taking inspiration directly from the iconic PEUGEOT 504 & 504 Coupé. The new PEUGEOT shield is proudly presented at the centre of the re-designed front grille.

引擎蓋上刻有 "2008" 字樣, 靈感直接來自標誌性的 PEUGEOT 504 和 504 Coup é。 全新的標級PEUGEOT盾牌標誌, 鮮明地置於重新設計過的前格柵中央。





PEUGEOT NEW E-2008 REINVENTING THE DRIVING EXPERIENCE

PEUGEOT i-Cockpit®

The PEUGEOT i-Cockpit® philosophy centres around a driving environment that puts you in control, allowing a greater connection to the road. For PEUGEOT E-2008, the PEUGEOT i-Cockpit® brings driving resolutely into a new age. The PEUGEOT i-Cockpit®, comprises of the following key features:

標緻PEUGEOT i-Cockpit® 專注打造以操控為本的駕駛環境, 讓你與道路有更緊密的連結。標緻 PEUGEOT E-2008 配備 PEUGEOT i-Cockpit® ,開闢駕駛體驗新時代。 標緻 PEUGEOT i-Cockpit® 有以下主要功能:



透過標緻 PEUGEOT E-2008 的個性化氣氛燈,活出隨心選擇的魅力。備有8種顏色可供選擇,不論你心情如何,標緻 PEUGEOT E-2008 都能完美配合。紅色氣氛燈充滿動感活力,藍色氣氛燈使人平靜放鬆。



Configurable 3D head-up digital instrument panel 個人化裸視 3D 立體投影式儀錶

PEUGEOT E-2008 3D i-Cockpit® cluster is a unique system that projects all the information on different layers giving you outstanding 3D effect. It can be fully customised to suit the driver's needs. As the panel is positioned higher, it is closer to the road and is more within the driver's field of vision. This can increase safety when compared to a conventional setup where the dials sit within the wheel, further from the road.

GT版標配獨特PEUGEOT E-2008 3D i-Cockpit®,可層次分明地將所有資訊顯示,營造出色的 3D 效果。此外,駕駛者亦可按個人喜好和需要自訂設定,滿足其使用習慣。PEUGEOT E-2008 儀錶設置於較高位置,更接近路面之餘,亦更貼近駕駛者的前方視野範圍。傳統儀錶板位於軟盤後方位置,距離路面更遠,相比之下,PEUGEOT E-2008 的新設置更能保障安全。





The crisp and clear graphics within the instrument panel can be fully customised to your personal needs.

儀錶顯示的圖形簡潔清晰,並可完全按照你的個人需要設置。

Compact Multi-function Steering Wheel 靈活小巧多功能軟盤

Compact dimensions coupled with a re-designed shape enhance every journey in PEUGEOT E-2008. Out on the road the compact dimensions increase the visibility of the car's instruments whilst in the corners it provides heightened responses and improved agility.

GT versions come with a steering wheel finished in Mistral full-grain perforated leather with 'Adamite' green stitch detail and a satin chrome 'GT' emblem.

尺寸小巧的軟盤形狀亦經過重新設計,讓標繳 PEUGEOT E-2008 的每趟旅程都有升級體驗。在駕駛時,這設計讓駕駛者 更清晰容易看見儀錶;在彎道中,軟盤的反應變得更快和更敏捷。

GT 版本的軚環採用 Mistral 全粒面穿孔透氣皮革製成,並以 'Adamite' 綠色縫線和緞面鍍鉻 'GT' 標誌點綴。



10" HD Capacitive Touchscreen 10" 高清電容式觸控屏幕

The 10" touchscreen gives you a wide panoramic view and brings together all the key functions of the New PEUGEOT E-2008. Quickly switch bewteen features using the row of 'piano' keys beneath the screen.

10"輕觸式屏幕為你提供廣闊全景視野,並集合了新標緻 PEUGEOT E-2008 的所有關鍵功能。屏幕下方的鋼琴鍵式的 功能掣讓你可快速切換不同功能。 高清屏幕整合了 PEUGEOT i-Connect 帶來一系列改進,包括完全可自訂個人化顯示器。



Wireless Smartphone Connection 無線智能手機配對系統

Connect your compatible smartphone wirelessly through Apple CarPlay. Access the key functions from your phone, such as navigation, voice calls, and text messages.

透過 Apple CarPlay,無線連接兼容的智能手機。使用手機的關鍵功能,例如導航、語音通話和發送短訊。





Drive Selector 中控台轉波按鈕

The Drive Selector has a stylish, ergonomic design which complements the PEUGEOT i-Cockpit*.

中控台的轉波按鈕設計時尚、符合人體工學、與標緻 i-Cockpit[®] 完美結合。



Smartphone Wireless Charger (GT Exclusive) 手機無線充電器(GT版本獨有配置)

Through the use of inductive charging technology a compatible device can be charged wirelessly whilst on the move. Operation is simple: just place your compatible smartphone on the charging area, once detected, battery charging begins.

透過使用感應充電技術,兼容的設備可以在駕駛時無線充電,操作相當簡單,只需將兼容的智能手機放在充電區域,一旦感測到,就會開始充電。



Panoramic Opening 'Spoiler' Sunroof (Included blind)* 豪華透光玻璃天幕 (附遮光簾)*

Enjoy the outside world with PEUGEOT E-2008 panoramic opening sunroof. Bathing the cabin in natural light, the panoramic glass roof enhances the appearance of the PEUGEOT E-2008.

透過標緻 PEUGEOT E-2008 全景可開關天幕,欣賞車外美好景致全景玻璃天幕車頂使駕駛室沐浴在自然光中,令標緻 PEUGEOT E-2008 的外觀更為吸引

*Limited Exclusive Free Options /



ALLURE IN MOTION

PEUGEOT NEW E-2008 EXPLORE THE RANGE

LIVE THE POWER OF CHOICE

DRIVING MODES 種駕駛模式

Sport: Priority given to performance

優先考慮性能

· Normal: Daily usage

日常使用

· Eco: Priority given to range

優先考慮續航距離

BRAKING MODES 種制動模式

Moderate: Sensation similar to a PureTech engine

類似 PureTech 引擎的感覺

Increased: Deceleration controlled with accelerator pedal

通過踏板控制減速

TECHNICAL 技術性能

With 54kWh battery capacity puts out 136ps, PEUGEOT E-2008 offers up to 436km (WLTP) range, enjoy a lively and stimulating drive thanks to its 100% electric powertrain. You benefit from immediate reactivity with 260Nm of torque from 0km. The silent engine offers a serene* drive without vibration.

電池容量 54kWh,電動摩打馬力 136ps,PEUGEOT E-2008 提供高達 436km (WLTP標準) 續航距離,享受充滿活力且令人 振奮的駕駛體驗。從起步一刻開始,你可以即時感受到 260Nm 扭力的反應。無噪音的引擎讓你享受寧靜*無震動的駕駛體驗。

e-CMP PLATFORM e-CMP 平台

The e-CMP platform has been developed to incorporate a high voltage battery whilst preserving space on board and boot volume. Particular attention was given to weight reduction and balance to make sure the driving experience in the PEUGEOT E-2008 is as rewarding as possible.

開發 e-CMP 地台是為了平衡預留擺放高壓電池的位置,以及保留車內和尾箱空間。我們特別專注於在減重和平衡方面,務求令讓 PEUGEOT E-2008 的駕駛體驗能令所有人滿意。





SAFETY TECHNOLOGY





Active Safety Brake System 主動安全煞車系統

This function, also called "automatic emergency braking", intervenes after the acoustic alert if the driver does not operate the brake pedal quickly enough. The system aims at reducing the speed of impact or avoiding a collision if the driver fails to react.

The system operates subject to the following conditions:

- At reduced speed in an urban environment, when a stationary vehicle, pedestrian or cyclist is detected.
- The vehicle's speed is between 10 km/h and 85 km/h when a moving vehicle is detected.

This warning lamp flashes (for approximately 10 seconds) as soon as the function applies the vehicle's brakes. During the flashing time, the function is not available.

該功能也稱為"自動緊急煞車",如果駕駛員未能快速及時煞車,車輛則會 在發出聲音警報後進行干預。

該系統的目的是在駕駛員反應遲鈍的情況下降低碰撞速度或避免碰撞。

系統運作需符合以下條件:

- 在城市環境中減速時, 偵測到靜止的車輛、行人或騎自行車的人
- 當偵測到移動車輛時,車輛速度10 km/h 至 85 km/h 或 140km/h。
- 一旦出現此警告燈閃爍(約 10 秒)此功能便會把車輛煞車。 閃爍期間,該功能不可用。



Lane Keeping Assistance 車道維持輔助

A system that monitors longitudinal lane markings on the ground. If a deviation is detected across a lane marking, you are alerted by a flashing indicator on the digital instrument panel in the cabin.

此系統能偵測路面的行車線標記,如果偵測車輛偏離行車線標記,車內數 碼儀錶板上的提示燈會閃爍,以作警示。

SAFETY TECHNOLOGY





Blind Spot Monitoring 盲點偵測系統

Using lateral ultrasound sensors to cover areas out of your field of vision along with the windscreen mounted camera, an LED illuminates in either side door mirror to alert to the presence of a car, lorry, motorbike or bicycle in your blind spot. The system works when overtaking a slower vehicle or when overtaken by a faster vehicle.

橫向超聲波感測器配合擋風玻璃頂部的攝影機,可覆蓋視野之外的區域。 若盲點處有汽車、貨車、電單車或單車,兩側車門倒後鏡上的 LED 燈會亮 起。在超越較慢的車輛或被較快的車輛超越時,此系統會自動運作。



Adaptive Cruise Control with Stop and Go 主動式定速巡航系統 附自動停車與起步功能

Cruise control as you know it, will never be the same again with PEUGEOT E-2008. Controlled via a radar mounted at the front of the vehicle, the ACC Stop and Go system provides two key functions:

- Automatic maintenance of the vehicles speed, at the value set by the driver
- Automatic maintenance of a set distance between PEUGEOT E-2008 and the vehicle in front, slowing the vehicle to a stop if required and then moving off automatically when conditions allow

The system detects a vehicle driving in front in the same direction and can automatically adapt the vehicle's speed to that of the vehicle in front. This occurs using engine braking and the braking system (in which case the brake lights are lit to maintain a constant distance.

When activated, ACC Stop and Go also incorporates Lane Positioning Assist , to position the car centrally within its lane, particularly useful for motorway driving.

PEUGEOT E-2008 會改變你對定速巡航系統的認知。ACC Stop and Go 系統透過安裝在車輛前方的雷達,提供兩個關鍵功能:

- 自動維持車速在駕駛者設定的數值
- 自動維持 PEUGEOT E-2008 與前車的固定距離,需要剎會將車輛減並停下,然後在條件允許時重新起步。系統能檢測前方往相同方向行駛的車輛,並按前車速度自動調節車速。

此系統利用引擎制動和煞車系統,達致與前車保持固定車距。因此,剎車 燈會在特定情況下亮起。

啟動後,ACC Stop and Go 亦包含車道定位輔助功能,可將汽車定位在車道中央,在高速公路駕駛時特別有用。

SAFETY TECHNOLOGY





Speed Limit Recognition and Recommendations 限速標誌辨識及建議

Using the windscreen mounted camera, PEUGEOT E-2008 features speed limit sign recognition, leaving you in no doubt over the speed limit. Upon detecting a speed limit sign this information is read by the camera and displayed in colour on the head-up digital instrument panel.

In addition the driver also has the option to adapt their speed to the speed limit on the particular road via the vehicles cruise control stalk. The vehicle will then adjust its speed accordingly. 標緻 PEUGEOT E-2008 擋風玻璃頂部的攝影機能辨識限速標誌,讓你對不同路段的限速瞭如指掌。

值測到限速標誌後,攝影機會讀取相關訊息,並以彩色顯示在立體平視數碼儀錶板上。此外,駕駛者更可選擇利用車輛巡航控制桿,將速度調整為特定道路上的限速,然後車輛就會相應地自動調整車速。

Road Sign Recognition and Recommendation 指示標誌辨識及建議

In addition to speed limit recognition, E-2008 can also read and interpret various road signs, including 'Stop', 'One Way' and 'No Overtaking'. These are then relayed through the head-up digital instrument panel, in plain view of the drivers line of sight, reducing the chance of a road instruction being missed.

除了辨識限速外,標緻 PEUGEOT E-2008 還可以讀取和辨識各種路標,包括「停車」、「單行」和「禁止超車」。 這些資訊會轉發到平視數碼儀錶板上,讓駕駛者在視線範圍內清晰見到,減少錯過道路指示的機會。

SAFETY TECHNOLOGY





PEUGEOT Smartbeam Assistance (GT Exclusive) 標緻智能光型變化功能 (GT版本獨有配置)

PEUGEOT Smartbeam Assistance gives you one less thing to think about when driving at night. Controlled via a windscreen mounted camera, the system continuously analyses driving conditions, for instance the proximity of other vehicles. PEUGEOT Smartbeam Assistance automatically switches headlights to full beam when conditions allow, allowing you to tap into the full potential of the full LED headlights.

標緻 PEUGEOT 智能光型變化功能讓你夜間駕駛時減少操心。透過擋風玻璃頂部的攝影機,系統持續分析駕駛環境,例如是與其他車輛的距離。標緻智能光型變化功能會在適當時自動將車頭燈切換為遠光燈,充分發揮至 LED 頭燈的潛能。



Driver Attention Alert 駕駛注意警示

Controlled by a camera at the top of the windscreen designed to analyse the vehicles trajectory, this active system evaluates the vigilance of the driver at speeds of over 65 km/h. By identifying deviations relative to the road markings, PEUGEOT E-2008 is able to determine whether the vehicle's behaviour reflects a certain degree of driver drowsiness or inattention. If it is felt that the driver needs to take better care on the road a visual and audible alert will occur. If more than three instances occur, the driver will be advised to take a break

此主動系統由擋風玻璃頂部的攝影機控制,旨在分析行駛軌跡,評估駕駛者在車速超過時速 65 km/n 時的警覺性。透過分析道路標記和車輛實際行駛情況之間的偏差,PEUGEOT E-2008 能藉此判斷駕駛者是否在一定程度上昏昏欲睡或注意力不集中。如果系統認為駕駛者需要更加小心,則會發出視覺和聲響警示。如果警示出現超過3次,系統則會建議駕駛者稍作休息。

360° Around View Monitor* 全景式泊車鏡頭*

In addition to parking sensors, the new HD front and rear camera offers a wide angle view as well as 360° view for added peace of mind. It is useful while reversing out of spaces and near obstacles.

除了泊車感應器外,最新高清的前、後置攝影機提供廣角影像有助駕駛者注意周邊行人或物件,尤其於倒車泊車及迴避障礙物時,倍添安心。





PEUGEOT NEW E-2008 CHOOSE YOUR OWN STYLE

COLOR OPTIONS







PEUGEOT NEW E-2008 CHOOSE YOUR OWN STYLE

COLOR OPTIONS







Standard and optional equipment available may vary for individual markets. Please enquire at your dealers, as specifications and illustrations may refer to models not available in your region.

AUTO FRANCE reserves the right to change, without notice, prices, colours, materials, equipment, specifications and models, and also to discontinue models.



AUTOFRANCE 法 國 汽 車 Universal Automobile Company Ltd.

Unit G5, G/F., Nan Fung Commercial Centre, No. 19 Lam Lok Street, Kowloon Bay, Kowloon 九龍九龍灣鹽樂街南豐商業中心地下G5 Tel:(852) 2834-4233 Website: www.peugeot.com.hk Facebook: Peugeot EV Hong Kong

